



Bestyrelse møde 09-05-2023

Dagsorden.

- Festugeaktiviteter mangler der noget.
- Opstart "materialemand" status.
- Håndbog forslag - Ting der skal ændres tilføjes osv.
- Evaluering på lederfest.
- Nøgler - Ind dragelses af "gamle" nøgle, skal systemet ændres.
- Kontingent indbetaling.
 - Status.
 - Old boys kontingent.
- Bordet rundt.
- Evt.

Referat

Referent i Lone's fravær: Anette

Festuge:

Peter skal til opfølgingsmøde vedr. festugen den 10.05.

Indtil videre har vi følgende planlagt til uge:

Lørdag 26.08: stævnedag – fodbold?

Søndag 27.08: fodboldturnering?

Mandag 28.08: Stram-op-gymnastik

Tirsdag 29.08: Rosé & Yoga

Onsdag eller torsdag 30.08-31.08: legebold

Fredag 01.09: GjØLen

Lørdag 02.09: GjØLen

Lørdag 02.09: Lege-land m/hoppeborge. Der er lånt en af Nordjyske Bank. Birgitte har fundet en ekstra og større hoppeborg til ca. kr. 3.700. Birgitte sørger for at få politi-tilladelserne

Evt. også åbent hus i motionscentret.



Opstart ”materialemand:

Martin mangler lige at give de sidste besked med hensyn til den nye bestillingsaftale. Anette og Martin aftalte, at Martin skal oplyse Anette om hvilke afdelinger, de forskellige bestillinger hører til af hensyn til bogføring.

Håndbog:

Stor ros til Peter. Det er flot arbejde med håndbogen, og en rigtig god idé.

Der var nogle få tilføjelser, som Peter vil rette til.

De enkelte udvalg kan tilføje udvalgets årshjul med arbejdsopgaver.

Lederfest:

Lille deltagerantal, der deltog i alt 40 stk. Der er inviteret 58 + ledsagere.

Vi skal prøve at reklamere for Lederfesten til næste år for at få flere med.

Samtlige pensionister + ledsagere var med. En god måde at sige tak for deres indsats.

Nøgler:

De enkelte udvalg skal sørge for at inddrage nøgler retur fra afgåede udvalgsmedlemmer.

Mette kontakter Brynhild for at få en liste over udleverede nøgler, så vi kan få ryddet op i, hvem der har nøgler.

Kontigent:

Fodbold-senior er godt med mht kontingent-betalingerne.

2. holdet skal betale efterårs-kontingent.

Ungdom og multi kontingent – Martin vil lige tage en status.



Ketcher og Gymnastik er OK.

Old-boys-kontingent – vi vedtog at kr. 500/sæson er fair. Der er udgifter til bolde, baner m.v.

KLUBBEN er også skudt godt i gang – 39 medlemmer p.t.

Budgetgennemgang:

Som tidligere oplyst vil Peter og Anette gennemgå vores økonomi i forhold budget. Vi har ikke lavet store udsving ift budgettet. Indtil videre OK.

Med hensyn til store el-regninger, så er vi ved at få skiftet lys til LED.

Sensor i motionscentret virker ikke. Vi får Grønborg-El til at kigge på det, nu hvor de også er ved at skifte lys.

Bordet rundt:

Mette: lyset i måltavlen er tændt om morgenen. HUSK at slukke den efter brug på app. App'en erstattes snart af afbryder.

Jan: vil kontakte Ole Hermansen for at høre om vi også har affald hos ham? Den bar vi har hos PC skal afhentes => samme container.

Stor succes med klubmesterskabet i badminton. Polle og Flemming vandt. Tror vi gentager det.

Trine: Spørger til TV-pakken i motionscentret. Bland-selv-pakken koster kr. 469/mdr. – en besparelse på ca. 250-300.

Vandautomaten er gået i stykker igen. Vi har aftalt vi skal have købt en ny.

Fjernbetjening til air-conditionen er væk: Nogen der ved, hvor den er?

Har haft åbent hus – det gav mange nye medlemmer. Der er oplyst på facebook at man kan tage fat i Jesper Frederiksen eller Lasse Bredahl, hvis man ønsker vejledning.

Anette: Vi har købt afskedsblomst/flaske til Helle og Peter J. Vi aftalte, at vi fremadrettet vil give dette til ca. kr. 250, når et bestyrelsesmedlem stopper.

Højrentekonto – vi har fået placeret opsparingskontoen i Nordjyske Bank på højrentekonto. Vi har også mulighed for at placere indestående i Spar Nord på højrentekonto der. Men de har et minimumsgrænse på kr. 500.000. Vi har kr. 427.000 der. Vi aftalte at Anette overfører de resterende kr. 73.000 fra driftskontoen til Spar Nord kontoen, således vi kan få rente for vores opsparing.



GJØL GYMNASTIK & BOLDKLUB



Martin: Stor succes i ungdom. Vi har 2 U7 hold.

Klubbens fodbolde forsvinder (de er dyre). Er det mon skolen, der glemmer at låse dem ind igen?

Vi aftalte der skal skrives ”GGB” på boldene.

Birgitte: udsat udvalgsmøde til 22.05, hvor næste sæson skal planlægges. Inden sommerferie vil gymnastik-programmet blive oplyst på facebook.

Peter: Vi er som sagt ved at få skiftet lamper (energibesparende) efter tilskud på kr. 27.000 fra NORLYS.

Er der nogle, der kender en web-master, der kan hjælpe os med opslag – opslag på vores egen facebook-side?

I forbindelse med at vi lige har haft brandeftersyn, har Peter fået idé om et førstehjælpskursus for medlemmerne. F.eks. også behandling af sportsskader. Vi er alle enige om, at det er en god idé.

Lige et opråb: HUSK at låse dørene. Samtlige døre stod ulåste en lørdag.

Næste bestyrelsesmøde 13.06.23